
 Protokół nr 160/2023

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 30 marca 2023 r.

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/.
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili  żadnych uwag. Za przyjęciem porządku
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński.  Stanowi on
załącznik nr 2. 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie akceptacji  przystąpienia do projektu pt:  „Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu
drogi powiatowej nr 1252N w miejscowości Nowe Grodziczno”. 
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/

Pani Robaczewska poinformowała, że wydatki kwalifikowane w ramach projektu wynoszą sza-
cunkowo 257 700,00 zł. Wyjaśniła, że wszystkie koszty związane z projektem są kosztami kwa-
lifikowanymi, dofinansowanie będzie wynosić 80 %, wkład własny wynosi 20 %.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Pan Buliński poprosił o przedstawienie zakresu robót.
Pani Robaczewska odpowiedziała, że będą malowane oznaczenia na czerwonym tle, będą wy-
konane tzw. „kocie oczka”, znaki odblaskowe, perony na dojściach dla pieszych z płytkami ry-
flowanymi dla niepełnosprawnych, doświetlenie dwiema lampami hybrydowymi ustawionymi
na przejściu oraz położona zostanie masa bitumiczna.
Pan Buliński zapytał czy są tam chodniki.
Pani Robaczewska odpowiedziała, że jest wykonany chodnik od strony szkoły oraz jest utwar-
dzone pobocze, natomiast zostanie jeszcze wykonane dodatkowe utwardzone pobocze. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

Drugim punktem porządku posiedzenia  było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie
akceptacji  przystąpienia do projektu pt:  „Przebudowa przejścia dla pieszych na ulicy Żwirki i
Wigury w ciągu drogi powiatowej nr 1246N w miejscowości Nowe Miasto Lubawskie”. 

Pani Robaczewska poinformowała, że wydatki kwalifikowane w ramach projektu wynoszą sza-
cunkowo 298 200,00 zł. Dodała, że zakres robót jest taki sam jak w poprzednim punkcie.
Pan Buliński zapytał o dojazdy.
Pani Robaczewska wyjaśniła, że będzie wykonany dojazd o długości 100 m od strony łuku na
ul. Żwirki i Wigury.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Pan Buliński zapytał czy burmistrz zadeklarował dofinansowanie powyższego zadania.
Pan Starosta odpowiedział, że tak.
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Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Gminy Nowe Miasto
Lubawskie w sprawie zadania „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 1270N na
rzece Drwęca w miejscowości Pustki z dojazdem”.

Pan Starosta poinformował, że Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie podtrzymuje swoje stano-
wisko o wsparciu  zadania  w wysokości  30 % wkładu własnego.  Ponadto Gmina wybuduje
oświetlenie drogowe przy drodze powiatowej 1299N w ramach środków własnych oraz wnosi
o przeznaczenie zaoszczędzonych środków z budowy oświetlenia drogowego na wykonanie
dłuższego  odcinka  drogi  do  skrzyżowania  drogi  powiatowej  Nr  1299N z  drogą  powiatową
Nr 1315N.
Pan Buliński zapytał kiedy będzie ogłoszony przetarg.
Pani  Robaczewska odpowiedziała,  że dokumentacja jest  już przygotowana,  przetarg będzie
ogłoszony po posiedzeniu Zarządu w przyszłym tygodniu.
Pan Buliński zapytał kiedy zacznie się remont cząstkowy dróg, ponieważ są miejsca na drogach,
które wymagają pilnej interwencji. Dodał, że chodzi tutaj o most w Pustkach. Wyjaśnił, że na
samym moście są duże uszkodzenia nawierzchni.
Pani Robaczewska odpowiedziała, że most w Pustkach zostanie doraźnie naprawiony. Wyjaśni-
ła, że jeżeli chodzi o remont cząstkowy to firma, która do tej pory wykonywała remonty prze-
branżowiła się na wykonawstwo remontu dróg i nie będzie już wykonywała remontów cząst-
kowych. Dodała, że jest w toku negocjacji z firmą, która mogłaby wykonać remonty cząstkowe
dróg, do końca czerwca powinna być wyremontowana sieć dróg powiatowych.
Pani Grzywacz dodała, że drugim newralgicznym punktem jeśli chodzi o remont dróg jest na
skrzyżowaniu z Katarzynek pod Jamielnik.

Pismo z Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 3.

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z interpelacją Posłanki Nowej
Lewicy Moniki Falej w sprawie przebiegu drogi ekspresowej S5 na odcinku Wirwajdy-Nowe
Marzy. 

Interpelacja Posłanki Nowej Lewicy Moniki Falej stanowi załącznik nr 4.
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Gminy Nowe Miasto
Lubawskie w sprawie dofinansowania realizacji zadania pn. „Doposażenie infrastruktury tu-
rystycznej  poprzez  montaż  tablic  edukacyjno-informacyjnych  przy  ścieżkach  rowerowych
znajdujących się na terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

Pan Starosta poinformował, że gmina zwróciła się z prośbą o dofinansowanie powyższego zda-
nia w wysokości 7 500 zł. 

Pismo z Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 5.
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było  przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w
sprawie zmiany uchwały nr LI/308/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia
15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu nowo-
miejskiego na lata 2023 – 2037. /po korekcie/

Pan Skarbnik poinformował, że korekta WPF i budżetu związana jest z decyzjami Wojewody.
Wyjaśnił, że dokonano zwiększenia planu dochodów oraz wydatków ogółem o 602 174 zł. Do-
dał, że decyzje dotyczą miedzy innymi zwiększenia budżetu Komendy Powiatowej Państwowej
Straży Pożarnej o kwotę 30 000 zł z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie jednostki, na zakup
energii. Kolejna decyzja Wojewody dotyczy zwiększenia środków dla Powiatowego Środowi-
skowego Domu Samopomocy o kwotę  88 279 zł z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie jed-
nostki. Trzecia decyzja Wojewody dotyczy zwiększenia środków dla Niepublicznej Szkoły Pod-
stawowej Specjalnej o kwotę 6421 zł.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, B. Grzywacz, M. Buliński.

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr LI/309/2022 Rady Powiatu w
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu powia-
tu nowomiejskiego na 2023 r. /po korekcie/

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, B. Grzywacz, M. Buliński.

Ósmym punktem porządku posiedzenia było  zapoznanie się z biuletynami informacyjnymi
Związku Powiatów Polskich  oraz z informacją o działalności podejmowanej przez Związek
Powiatów Polskich.

Biuletyny informacyjne oraz informacja o działalności podejmowanej przez Związek Powiatów
Polskich stanowią załącznik nr 6.

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne.
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu.
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady.

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu
                                                                                                                         Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła                                                                        
Ewelina Kubacka
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